
Grönadals Samfällighetsförening 

Protokoll för styrelsemöte i Grönadals Samfällighetsförening 2021-09-30 

 
Plats: Hemma hos Linda Nilsson  

 

Närvarande:  AS - Anders Stark, LN - Linda Nilsson, 

                        JH - Joakim Hill, - MA - Malin Almström, IP - Ingvar Petersson,  

  

 

Frånvarande: Jim Olander, Ted Lilja. 

                      

 

Vägförkortningar:   SNV = Skillingenäsvägen, HV = Hellegrens väg,  

                                   MSV =Märlspiksvägen, SBS = Sjöbrisstigen, 

                                   KRV = Kopparrännevägen, SSV = Segelsömmarevägen, 

                                   GDV = Grönadalsvägen, EKV = Ekdalavägen,  

                                   DMV= Dalamadsvägen, MMV=Mor Mias Väg 

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnades. 

 Vice ordförande Joakim Hill hälsade alla välkomna till mötet. 

 

§ 2 Till prokolljusterare valdes Malin Almström  

 

§ 3 Föreslagen dagordning godkändes. 

 

§ 4 Styrelsen gick igenom protokollet från föregående sammanträde 2021-06-03 

 

§ 5 Ekonomisk rapport 

 

 På kontot denna dag 290 043 kr.  

 Kostnad för utförd dikesklippning 14 438 kr och kapning av grenar 16 000 kr. 

 Övriga kostnader för el och sophantering. 

 Ekonomiska rapporter för 2021 kommer publiceras på hemsidan. 

          

§ 6 Rapporter övrigt 

 

 Snöröjning kommer att fortgå enligt avtal.  

         Grävningsarbete för fiberdragning och asfaltering kommer att slutföras innan vintern.  

         Belysningen skall ses över de närmaste veckorna. Affärsverken +IP      

         Beskärning av häck vid utfart DMV/Mjöviksvägen. IP 

 Beskärning av grenar GDV 22+32 föls upp med fastighetsägare, enligt efterfrågan från 

Bergkvarabuss.  

 Badflotte kommer att tas upp. IP 

 Hastighetslådorna skall tas bort före november. Detta utförs av de närmast boende 

 På hemsidan kommer mailkontakt till styrelsen tas bort och ersättas med telefonnummer 

till styrelsens medlemmar. 

 Medlemsnytt kommer att kommuniceras under oktober. JH 

  



 

§ 7 Årsmöte 2021 Vi undersöker hur vi kan göra, återkommer om detta. 

 

 

 

§ 8 Övriga ärenden 

 Hastighetsmätaren finns för närvarande på GDV. Hastigheten är tillfredsställande, 

senaste mätperioder visar en genomsnittlig hastighet på 30-35 km/h. Mätaren kommer 

att tas ner inför vintern i slutet av oktober. 

 

 MA meddelar att hon slutar som suppleant i styrelsen. Ansvar för hemsidan och 

domännamn är överlämnat från MA till styrelsen. 

  

  

 

§ 9 Nästa styrelsemöte blir den 11 november kl. 19.00 

 

§ 10 Mötet avslutades. Tack till Linda för goda bullar 

 

 

 Adressen är  www.skillingenas.se där protokoll, dokument, nyheter m.m. finns 

tillgängliga. 

 

 

  

 

 

 

 

Anders Stark Joakim Hill  Malin Almström 

sekreterare ordförande  protokolljusterare  

 

  

 

  

  

 

 

  

 

 

  

 

 

  

 
 

http://www.skillingenas.se/

